
  

Møtereferat  

Møte type  
Styremøte  

Avdeling/gruppe  
Malvik IL  

Dato    
12.04.2023 

Tid  
18.00   

Sted  
Klubbhuset 

Til stede                                   
Ole Gunnar Kjøsnes, Bjarne Hakkebo Sørgjerd, Hanne Guldbrandsen Jakobsen, Didrik Tårnesvik, Bård 
Magnus Lyngen, Siri eide. Vidar Furu deltok på teams. 
Meldt forfall:  
Maja Berg 

Kopi  
  

Referent  
Didrik Tårnesvik 
  

Møte slutt  
 

Neste møte  
 

Antall sider  
  

  

Saknr  Saksopplysninger  Ansvar  Frist  
 Godkjenne referat 08.02.23 og 20.03.2023 - godkjent   

 33/23 Budsjett 2023 
 
Styret gjennomgikk budsjettet for 2023 og oppnådde enighet – Budsjett godkjent. 
 
Følgende punkter ble notert til nytt styre: 

• Nytt styre må diskutere rammene for treningsavgifter. Dette må ses i 
sammenheng mellom lagene. F.eks. Håndball må foreldre betale 
forsikring selv for utøvere >13 år osv.  

• Man må ha en full oversikt over alle støtteordninger og samordne støtte. 
Mulig daglig leder har en slik oversikt.  

• Nytt styre må ta kontakt med krets og andre idrettslag for finne 
nettbaserte løsninger jf. Office 365. Vi må også se om vi har egne 
ressurser. 

• Neste styre må sørge for jubileumsfest, åpning av kunstgressbane. Sjekk 
midler lovt av ordfører. 

• Gjennomgå – sammen med Siri – avtalen med Regnskapshuset, hva vi 
betaler for. 

• Didrik må avklare med forsikringsselskapet – Juridisk hjelp. 
• Hovedlaget tar mange utgifter. Bl.a. alle lønnsutgifter, Office 365, 

bankutgifter, forsikring osv. Det må lages en fordelingsnøkkel. Utgiftene 
som hovedlaget dekker for avdelingene, må fordeles ut i avdelingene og 
budsjetteres der. 

• Vi må se på stordriftsfordeler, vi må samarbeide om felles utgifter.  
• Det nye styre må iverksette et godt markedsutvalg som kan genere 

inntekter.  
• Det nye styret må se på en god, reell og rettferdig fordeling 

inntekter/kostnader mellom hovedlaget og avdelingene, og mellom 
avdelingene.  

    

34/23 Årsberetning 2022 
 
Grunnlaget og prinsippene for årsberetning ble gjennomgått, Didrik gis ansvar å 
sørge for at årsberetningen kommer på plass. Årsberetningen og andre 
sakspapirer til årsmøtet avklares fortløpende via e-post og annen 
kommunikasjon. 

    



35/23 Malvik IL ny lov 
 
Utkast til ny lov ble gjennomgått. Fotball hadde innspill til hvor vidt 
avdelingsstyrene i fotball og håndball selv bør utpeke hver sin representant i 
hovedstyret. En mulig løsning kan være å fastsette dette i valgkomiteens instruks, 
da valgkomiteen selv må ha en reell adgang til å finne kandidater til styrets 
sammensetning.  

  

 


